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SEKRETARIAT 
1. W związku z interwencją licznej grupy mieszkańców ulicy D rG'0wej,. proszę . lO!f~bi\\l~.n.i.e ........ .... . . 

i ocenienie potrzeb inwestycyjnych oraz oszacowanie wydatków, które należałoby poniesc 

w związku z remontem tej ulicy wraz z przylegającymi chodnikami. W odczuciu mieszkańców 

ulica ta została zapomniana przez władze miasta i od lat pozostaje niedoinwestowana. 

Mieszkańcy zauważają także, że przeprowadzane są inwestycje na pobliskich ulicach, które 

w ich ocenie tak bardzo jak ulica Dworcowa tych inwestycji nie potrzebują. 

Poruszono również kwestię znajdujących się przy tej ulicy nieużywanych, nieprawnie 

wybudowanych garaży, które należałoby usunąć. Proszę o informację również w tej sprawie. 

Biorąc pod uwagę fakt tego, że miasto chcąc zaznaczyć swój historyczny związek z koleją 

postanowiło nabyć i umieścić w centrum Kędzierzyna parowóz, dobrze byłoby w tym samym 

duchu przeprowadzić inwestycję, która zwiększyłaby komfort funkcjonowania mieszkańców 

zasiedlających jedne z najstarszych, objętych ochroną konserwatora zabytków budynków 

kolejowych. 

2. Czy przepisy dotyczące dotowania klubów dziecięcych pozwalają obecnie na dotowanie 

pobytu w nich dzieci w większym nii 5 godzin wymiarze? 

3. Po raz kolejny interweniowali mieszkańcy ulicy Nadrzecznej zlokalizowanej w dzielnicy 

Cisowa w sprawie budowy drogi do posesji znajdujących się przy tej ulicy. Obecny dojazd jest 

fatalny. Wykonane jakiś czas temu utwardzenie tej drogi zostało już w wyniku użytkowania 

zniszczone. Obietnice składane przez poprzednie władze miasta wiele lat temu gdy działki 

budowlane przy tej ulicy były sprzedawane dotyczące budowy drogi zostały do dzisiaj 

niespełnione. Proszę o oszacowanie kosztów sporządzenia projektu budowlanego tej 

inwestycji oraz kosztów wybudowania drogi. Czy wiadomo jakie są potrzeby inwestycyjne 

gminy w temacie budowy dróg przy ulicach, przy których znajdują się zamieszkane posesje? 

Ile jest takich dróg? Czy gmina ma opracowany harmonogram prowadzenia takich inwestycji? 

4. SIWZ do przetargu na wykonanie K-K Centrum Aktywności przewidywał wykonanie kotłowni 

w celu ogrzewania mającego powstać obiektu . Zgodnie z przekazanymi późniejszymi 

informacjami obiekt zostanie finalnie włączony do miejskiej sieci ciepłowniczej. Czy 

w związku z tym z wykonawcą zostanie podpisany aneks . zmniejszający wartość 

wynagrodzenia o wartość kotłowni, czy też może zostanie/został zaplanowany jakiś zakres 

robót dodatkowych, do wykonania w zastępstwie kotłowni. Jeśli tak proszę o zestawienie 

prac dodatkowych. 

5. Proszę o informację odnośnie obecnego stanu sprawy, w której interpelowałem w dniu 

07.08.2017r. (odpowiedź urzędu ad. 6 z dnia 11.09.2017, znak sprawy ZD.0003.41.2017.1G). 

Czy PKP SA odpowiedziało na propozycję współpracy? Jeśli tak proszę o kopie . odpowiedzi. 

Proszę również o kopię pisma wysłanego do PKP w tej sprawie . 

. 6. Proszę o informację na temat sprawy poruszonej przeze mnie w interpelacji z dnia 

07.08.2017 r. dotyczącej suchego drzewa zlokalizowanego przy ulicy Damrota. W odpowiedzi 
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z dnia 25.08.2017r. (OSR.0003.52.2017.DK przekazano, że dyrektor MZBK podjął stosowne 

procedury dotyczące usunięcia tego drzewa. Na jakim etapie są te procedury i kiedy 

przewiduje się usunąć drzewo? 
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